
Zápis ze schůze představenstva dne 31.3.2016 

Bytového družstva Praha 8, Kostřínská 577 a 578. 

Přítomni: Z. Boublík, J. Kaňka, J. Chumlen hosté: J. Klempíř, S. Rektor 

Schůzi představenstva svolal J. Chumlen za účelem kontroly plnění jednotlivých bodů čl. 2 schůze 
představenstva ze dne 21.1.2016 a stanovení dalších úkolů. 

1 – Nástavba dalšího patra, nebo pater – S. Rektor se zástupcem projekční kanceláře projednal 
možnost nástavby na SO městské části Praha 8 s tím, že realizace nástavby bude povolena na základě 
předložení analýzy oslunění sousedního baráku a analýzy parkování v klidu v okolí našeho domu.   

 Představenstvo rozhodlo svolat členskou schůzi na polovinu května, kde bude projednáno 
případné financování přípravných projekčních prací (oslunění, parkování)                                                        

2 – Garážová vrata – B. Mercel zajistil rámcovou cenovou nabídku na výměnu garážových vrat a typ 
mechanizmu. 

 Představenstvo rozhodlo, že garážová vrata se budou vyměňovat až na základě rozhodnutí ČS 
BD o případné nástavbě. Realizace vrat, tím i zlepšení izolačních vlastností objektu mohou být 
rozhodující pro získání případné dotace. Garážová vrata s pohonem HORMANN, cena 24000 až 
33000Kč bez DPH podle vybavení, barvy, koeficientu prostupu tepla (1,2-1,8). V případě realizace vrat 
bude provedena úprava elektroinstalace v tom smyslu, že každá garáž bude mít samostatný měřený 
přívod elektrické energie. 

3 – Poražení borovice nakloněné k baráku – pracovníci městské části Praha 9 provedli vykácení 
některých dřevin ve svahu ul. U Pazderek. Práci nekoordinovali s nikým z našeho BD, proto nebyla 
pokácena nakloněná borovice. 

 Představenstvo BD bude dál s MČ Praha 8 řešit předmětné pokácení borovice. 

4 - Zateplení stropu suterénu – nebylo řešeno, nebyly podklady. 

5 – J. Klempíř zjistí možnosti montáží a organizace držáků kol v kočárkárně. 

6 - Termín členské schůze je předběžně dohodnut s ing. Podhrázskou (bude informovat o 
hospodaření BD) na 17.5.2016.  

Usnesení: Představenstvo odsouhlasilo projednávané body všemi hlasy. 

 

Zápis ze schůze představenstva provedl: 

Jiří Chumlen, předseda představenstva 


